
Zápisnica č. 51/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 24. januára 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  Robert Špaček 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2005 (pripomienkovanie)  

(pror. Špaček) 
2. Informácia o realizácii darčekových predmetov a propagačných materiálov (pror. Špaček) 
3. Kolektívna zmluva na rok 2005 (pror. Molnár) 
4. Vyhodnotenie nákupu počítačov a komponentov na STU (pror. Molnár) 
5. Finančné požiadavky na rozpočet (rektor + prorektori STU) 
6. Menovitý zoznam stavieb STU v roku 2005 (pror. Bučko) 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Menovitý zoznam realizovaných stavieb v roku 2005 (pror. Bučko) 
2) Vyhodnotenie centrálneho nákupu výpočtovej techniky na STU v r. 2004 (pror. Molnár) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/42/2004, 1/49/2004, 1/50/2005, 2/50/2005 
 
Nesplnené úlohy:  1/43/2004 –plnenie úlohy predĺžené do 20.2.2005 
 
 
Rektor Báleš:  
Informoval o priebehu rokovania rektorskej konferencie. Dotácia STU podľa zatiaľ 
neoficiálnych informácií zaznamená nárast oproti minulému roku vo všetkých kapitolách. 
STU a UK predstavujú cca 50 % výkonov vo vede a výskume zo všetkých VŠ na Slovensku. 
Prejednával sa aj návrh zákona o študentských pôžičkách. Administratívu v súvislosti so 
štipendiami nemajú robiť vysoké školy. Ministrovi školstva boli dané pripomienky rektorov 
proti spoplatneniu denného doktorandského štúdia a proti rovnakému financovaniu 
súkromných a verejných VŠ zo štátneho rozpočtu.  
 
 
K bodu 1: Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2005 

(pripomienkovanie) (pror. Špaček) 
Pror. 
Redhammer: 

Informáciu k tomuto bodu podal Pror. Redhammer, lebo pror. Špaček sa 
nezúčastnil rokovania kvôli chorobe. Z Vedenia STU dal k správe 
pripomienky iba pror. Bučko. Návrh správy už bol prerokovaný aj na 
Správnej rade STU. Vyzval prítomných členov Vedenia STU, ak ešte niekto 
má pripomienky k správe, nech ich urýchlene doručí. 



Úloha č. 1/51/2005 
Rektor STU ukladá úlohu doručiť pripomienky k Aktualizácii dlhodobého zámeru rozvoja 
STU na rok 2005. 
Z: členovia Vedenia STU 
T: streda 26.01.2005 do 14:00 hod. 
 
 
K bodu 2: Informácia o realizácii darčekových predmetov a propagačných 

materiálov (pror. Špaček) 
 
Tento bod bol stiahnutý z programu rokovania pre neprítomnosť pror. Špačka a presúva sa na 
nasledujúce rokovanie Vedenia STU dňa 7.2.2005. 
 
 
K bodu 3: Kolektívna zmluva na rok 2005 (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Informoval o výsledkoch rokovania s UOO STU o návrhu Kolektívnej 

zmluvy na rok 2005. Rokovanie zatiaľ nebolo ukončené a bude pokračovať 
dňa 4.2.2005. 

Rektor Báleš: Informoval sa, či boli do návrhu KZ zapracované aj pripomienky z fakúlt. 
 
Stanovisko č. 1/51/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave rokovaní KZ na rok 2005. 
 
 
K bodu 4 Vyhodnotenie nákupu počítačov a komponentov na STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý obsahuje: 

zhodnotenie zriadenia pracoviska Centrálneho nákupu výpočtovej techniky 
na STU, zhodnotenie spolupráce s dodávateľom výpočtovej techniky ŠTOR 
CAD Computers, s.r.o. a návrhy na opatrenia do budúcnosti. Za obdobie 
august až december 2004 sa zakúpila na STU výpočtová technika za 22,6 
mil. Sk. 

  
Pror. 
Redhammer: 

Zaujímal sa o náklady na zriadenie pracoviska centrálneho nákupu 
výpočtovej techniky na STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Podľa objemu financií cca 50 % techniky išlo na FEI a FIIT. Navrhol 
uvažovať aj o hybridnom systéme dodávateľov. Aj z hľadiska dopravy by 
bolo výhodné mať jedno pracovisko v Mlynskej doline, jedno v centre mesta 
a jedno v Trnave. 

Rektor Báleš: Navrhol prerokovať tento bod programu aj na nasledujúcom Kolégiu rektora 
s dekanmi jednotlivých fakúlt STU. 

 
Stanovisko č. 2/51/2005 
Vedenie STU berie na vedomie materiál Vyhodnotenie nákupu počítačov a komponentov na 
STU. 
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K bodu 5: Finančné požiadavky na rozpočet (rektor + prorektori STU) 
  
Rektor Báleš: Vyzval všetkých prorektorov STU, aby dodali požiadavky na rozpočet za 

jednotlivé rezorty. Nezabudnúť pritom na centrálne potreby a aktivity STU. 
  
Úloha č. 2/51/2005 
Rektor STU ukladá úlohu doručiť požiadavky na rozpočet za jednotlivé rezorty STU. 
Z: Prorektori STU 
T: 4.02.2005 
 
 
K bodu 6: Menovitý zoznam stavieb STU v roku 2005 (pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje menovitý zoznam stavieb na rok 

2005, ktoré pokračujú z minulého obdobia a návrh na zapísanie 3 nových 
investičných akcií do menovitého zoznamu stavieb na rok 2005. Pretože 
stav v kapitálových výdavkoch rozpočtu na rok 2005 ešte nie je známy, nie 
je možné zaujať stanovisko k nemu. 

  
Stanovisko č. 3/51/2005 
Vedenie STU berie na vedomie materiál Menovitý zoznam stavieb STU v roku 2005. 
 
K bodu 7: Rôzne 
 
  
1) Pror. Bučko: 

Informoval o rokovaní na MTF STU v Trnave ohľadom rekonštrukcie kuchyne a jedálne
 
2) Pror. Redhammer: 

• Informoval Vedenie STU o obsahu konferencie MINERVA, na ktorej sa zúčastnil. 
• Informoval o zorganizovaní tréningového seminára pre projekty 6. RP, ktorý sa 

uskutočnil v dňoch 27.-28.1.2005 v hoteli Devín v Bratislave z iniciatívy DG IST 
Európskej komisie a organizačne ho zabezpečovala STU 

 
3) Rektor Báleš:: 

Je potrebné poslať vyhodnotenie rozvojových IT projektov na MŠ SR, z ich strany to 
bolo požadované do 31.1.2005. 

  
Úloha č. 3/51/2005 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť vyhodnotenie rozvojových IT projektov na STU. 
Z: Pror. Redhammer, pror. Molnár 
T: 31. 01. 2005 
  
4) Prorektor Molnár: 

• V súvislosti s implementáciou BP na STU sa pripravujú školenia zodpovedných 
pracovníkov. Za R-STU sa školenia zúčastnia: Ing. Žideková, Ing. Kuzmová, 
PhDr. Kráľovičová  + nimi nominovaní pracovníci z oddelení. V tomto smere boli 
oslovené aj fakulty STU. 

• Požiadal všetkých členov Vedenia STU, aby dodali pripomienky k existujúcemu 
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organizačnému poriadku R-STU, ktoré sa môžu zohľadniť pri jeho pripravovanej 
aktualizácii. 

• Požiadal o menovanie členov komisie pre vyhodnotenie technickej spôsobilosti pri 
výberovom konaní na dodávku informačného systému na STU. 

 
 
Úloha č. 4/51/2005 
Rektor STU ukladá úlohu dodať pripomienky k existujúcemu organizačnému poriadku  
R-STU, ktoré sa môžu zohľadniť pri jeho pripravovanej aktualizácii. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU 
T: 28.02.2005 
 
Uznesenie V-STU č. 1/51/2005 
Vedenie STU schválilo navrhnutý zoznam členov komisie pre vyhodnotenie technickej 
spôsobilosti pri výberovom konaní na dodávku informačného systému na STU. 
Členmi komisie budú: Milan Žalman – predseda AS STU 
    Ján Kalužný – prorektor STU 
    Vojtech Molnár – prorektor STU 
    Pavol Horváth – riaditeľ CVT STU 
    Helena Žideková – kvestorka STU 
 
5) Prorektor Kalužný: 

Informoval Vedenie STU, že promócie PhD. študentov budú dňa 13.06.2005 
o 13:00 hod. v aule na Mýtnej ulici. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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